



敬啟者：

本會一直致力維繫家長感情，舉辦各類活動，讓家長義工們有聚首暢談分享、互相溝通，增進情誼。本會擬於本學年下學期，舉辦下列興趣活動，歡迎各位踴躍參加，詳情如下：

活動名稱	日期	內容	地點	名額	費用
皮革小飾物製作	21, 23-3-2017 (二、四) (下午 2:00-4:30)	可刻名真皮散錢包 DIY 製作 (包材料及基本工具)	本校	15 人	\$80
環保酵素製作	5-4-2017 (三) (下午 2:00-4:30)	環保酵素製作及個人護膚用品 DIY 工作坊 (包材料及基本工具)	本校	20 人	\$30
中醫保健湯水介紹	29-4-2017 (六) (上午 10:30-12:00)	由註冊中醫師主講「個人體質與保健湯水食療」	本校	40 人	全免

以上活動名額有限，家長義工可獲優先取錄。若閣下有興趣參加以上活動，請填寫下列回條，於 3 月 15 日前交回校務處鄧小姐。

仁愛堂田家炳中學
家長教師會謹啟

二零一七年二月廿四日

回條 (請於 15/3 前交回校務處鄧小姐)

敬覆者：

本人知悉 貴會主辦以下活動，並決定

活動名稱	日期	內容	參加	不參加
皮革小飾物製作	21, 23-3-2017 (二、四) (下午 2:00-4:30)	可刻名真皮散錢包 DIY 製作 (包材料及基本工具)	\$80 <input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
環保酵素製作	5-4-2017 (三) (下午 2:00-4:30)	環保酵素製作及個人護膚用品 DIY 工作坊 (包材料及基本工具)	\$30 <input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
中醫保健湯水介紹	29-4-2017 (六) (上午 10:30-12:00)	由註冊中醫師主講 「增強個人體質與抵抗力保健食療」	全免 <input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

(請在 內用 '✓' 表示)

此覆
仁愛堂田家炳中學
家長教師會

班別：_____ 座號：_____ 學生姓名：_____

參加家長姓名：_____ 聯絡電話：_____



24 February 2017

The school year will soon come to a close. The Parent-Teacher Association has dedicated much effort to building networks among parents. Various activities have been organized to provide parent volunteers with opportunities to get together, share, communicate and build networks among each other. The association will organize a range of classes and activities in the second term. Details are as follows and parents are invited to join:

Activity	Date	Content	Venue	Class size/Quota	Fees
Leather accessory making	21, 23-3-2017 (Tue, Thu) (2:00-4:30 pm)	DIY leather accessory with name engraving (materials and basic tools included)	School	15	\$80
Eco enzyme making	5-4-2017 (Wed) (2:00-4:30 pm)	Eco enzyme making and skincare product DIY workshop (ingredients and basic tools included)	School	20	\$30
Overview of health-promoting soup in Chinese medicine	29-4-2017 (Sat) (11:30 am-12:00)	Seminar by registered Chinese medicine practitioner on body constitution and ways to boost immunity and improve health	School	40	Free of charge

Interested parents are advised to complete the reply slip below and have it returned to Ms Tang of the general office before 15/3/2017.

Parent-Teacher Association

Reply slip (to be returned to Ms Tang of general office before 15/3)

___ March 2017

I am notified of the Parent-Teacher Association's organization of the activities below and have decided to:

Activity	Date	Content	Participate	Not participate
Leather accessory making	28, 30-3-2017 (Tue, Thu) (2:00-4:30 pm)	DIY leather accessory with name engraving (materials and basic tools included)	\$80 <input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Eco enzyme making	5-4-2017 (Wed) (2:00-4:30 pm)	Eco enzyme making and skincare product DIY workshop (ingredients and basic tools included)	\$30 <input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Overview of health-promoting soup in Chinese medicine	29-4-2017 (Sat) (11:30 am-12:00)	Seminar by registered Chinese medicine practitioner on body constitution and ways to boost immunity and improve health	Free of charge <input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

Please mark the appropriate with a '✓'.

Class: _____ Class number: _____

Student name: _____

Name of participating parent: _____ Contact number: _____